
BRM.0012.14.5.2015      
 

Protokół nr 5/2015 
 

 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 maja 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
40

. 
 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonych list obecności, 

które stanowią załącznik nr 1 i 2  do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Proponuję, aby zamienić pkt 1 z pkt 2 porządku obrad. Kto jest za proponowaną 

zmianą? 
 

głosowanie:                          za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 
                            
Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Romualda Cilskiego o przedstawienie projektów uchwał. 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego:  

Przestawił projekty uchwał wraz z uzasadnieniem i załącznikami: 

1. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego jest zgodny z ustaleniami studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

Stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

2. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia w rejonach ulic: al. Niepodległości, Studziennej, 

Najświętszej Marii Panny, Jagiellońskiej, Jacewskiej oraz Grochowej. 

Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

3. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 

należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia w rejonach ulic: al. Niepodległości, 

Studziennej, Najświętszej Marii Panny, Jagiellońskiej, Jacewskiej oraz 

Grochowej. Stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Maciej Basiński: 

Chciałbym zwrócić uwagę, że my jesteśmy Komisją Uzdrowiskową  

i nie powinniśmy omawiać wszystkich terenów ujętych w tym projekcie 

uchwały. Powinniśmy skupić się tylko na terenie, który obejmuje część 

uzdrowiskową.  

Pozostała część powinna być omawiana przez komisję budownictwa.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zgadzam się z panem radnym. Obszar, który nas interesuje jest ujęty  

w załączniku nr 1 i dot. al. Niepodległości. Co nie zmienia faktu,  

że musimy wszystkie przedstawione projekty uchwał zaopiniować.  

Czy są pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jest zgodny 

z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego? 
 

głosowanie:   za głosowało –  5, przeciw –  0, wstrzym. się – 0. 
 

 Kto jest za pozytywnym  zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia w rejonach ulic:  

al. Niepodległości, Studziennej, Najświętszej Marii Panny, Jagiellońskiej, 

Jacewskiej oraz Grochowej? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach 

ich finansowania? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia  

w rejonach ulic: al. Niepodległości, Studziennej, Najświętszej Marii Panny, 

Jagiellońskiej, Jacewskiej oraz Grochowej?  
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
 

Ad.2 Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliśmy projekt planu pracy. Stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Proponuję, aby na miesiąc wrzesień zapisać następujący temat: 

„Funkcjonowanie instalacji związanej z Tężniami Solankowymi”. Chodzi mi  

o pozyskanie wiadomości m.in. na temat, czy stężenie solanki jest bezpieczne 

dla zdrowia. 

Na miesiąc październik proponuję zapisać temat: „Funkcjonowanie monitoringu 

w Parku Solankowym”. Czy są inne propozycje? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Chciałabym, aby w naszym planie pracy pojawił się temat dot. inwestycji lub 

zagospodarowania terenu w Parku Solankowym, bo wiele osób zapytuje mnie  

o tereny jeszcze niezagospodarowane. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym proponuję, aby temat ten brzmiał: „Zapoznanie się z układem 

przestrzennym Parku Solankowego”. Ten temat możemy zapisać na miesiąc 

listopad. 

Czy są jeszcze inne propozycje? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za planem pracy wraz z proponowanymi tematami? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Przegłosowany plan pracy stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy odpowiedź na wniosek zgłoszony przez p. Elżbietę Jardanowską 

na ostatnim posiedzeniu z informacją, że materiał dot. obsady kwiatowej  

w Parku Solankowym, zostanie w przyszłym roku wykorzystany do albumu  

o Inowrocławiu.  Odpowiedź stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Kolejnym pismem, które otrzymaliśmy do wiadomości jest pismo p. Wojciecha 

Lewandowskiego dot. wniosku o zmianę mpzp z dnia 11.12.2014 r.  

Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Pozostało jeszcze jedno pismo dot. sporządzenia oraz zmiany mpzp Miasta 

Inowrocławia dla północnego obszaru „Osiedla Uzdrowiskowego”.  

Pismo stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Czy są inne sprawy bieżące? Nie widzę. W związku z tym, że nie ma już innych 

spraw, zamykam posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


